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Z Á P I S 

 

ze zasedání Akademického senátu PřF UHK 

        dne 2. března 2022 

 

 

Přítomni: dr. Studnička, dr. Radocha, Mgr. Chrienová, dr. Kühnová st., sl. Hatriková, 

dr. Myslivcová Fučíková 

Omluveni: Mgr. Skoupilová, Mgr. Prchalová, dr. Kühnová ml. 

 

Hosté: doc. Kříž, doc. Hubálovský, doc. Trojovský a další 

 

Program: 

 
1) Schválení Plánu realizace strategického záměru na rok 2022 
2) Různé 

 

 

Předseda senátu dr. Studnička přivítal přítomné na zasedání akademického senátu, 
konstatoval, že je přítomno 6 členů Akademického senátu PřF UHK, tím je tedy senát 
usnášeníschopný. Poté seznámil přítomné s programem dnešního zasedání. Stanovil dva 
skrutátory – RNDr. Jitku Kühnovou, Ph.D. a Bc. Ilonu Lankašovou.   
 

 

K bodu 1) Schválení Plánu realizace strategického záměru na rok 2022 
Dr. Studnička předal slovo panu proděkanovi pro strategii, rozvoj a legislativu 
doc. Hubálovskému. Doc. Hubálovský zahájil prezentaci Plánu realizace strategického 
záměru na rok 2022 konstatováním, že hlavní misí naší fakulty je šířit vzdělanost a 
poznání v našich oborech. Náš strategický plán je rozdělen do 4 priorit. První priorita se 
týká hlavní role vysoké školy ohledně vzdělávání. Druhá priorita se týká dynamického 
rozvíjení vědecké činnosti zejména v rámci mezinárodních výzkumných týmů, kdy 
chceme být excelentním vědeckým pracovištěm ve vybraných oblastech. Třetí prioritou 
deklarujeme, že bychom chtěli být otevřenou a odpovědnou institucí a čtvrtou prioritou 
oznamujeme, že chceme být moderní a efektivní, chceme rozvíjet strategické řízení, 
zaměřit se na efektivní management procesů a udržovat moderní infrastrukturu. Všechny 
4 priority podrobně okomentoval a poté otevřel diskusi, do níž se přihlásila dr. Kühnová, 
dr. Myslivcová Fučíková, na jejich dotazy reagoval doc. Hubálovský a doc. Kříž. 
 

O schválení Plánu realizace strategického záměru na rok 2022 bylo hlasováno: 
 pro:  6 

 
proti:  0 zdržel se: 0 

Na základě výsledků hlasování byl Plán realizace strategického záměru na rok 2022 
schválen.  
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K bodu 2) Různé  

Dr. Studnička sdělil, že se připravují elektronické volby do akademických senátů, zatím je 

vše ve fázi testování. Dle výsledků testování bude tato možnost implementována do 

našich volebních řádů.  Dotazy nebyly. 

 

 

  
Usnesení z jednání: 
Akademický senát PřF UHK na zasedání dne 2. března 2022 přijal usnesení: 

 
AS PřF UHK schválil Plán realizace strategického záměru na rok 2022. 

 

 
 

O schválení Usnesení z jednání bylo hlasováno: 

 Pro:   6 Proti:  0 Zdržel se:   0 
 
 
 
 
Zapsala: Bc. Ilona Lankašová   

RNDr. Filip Studnička, Ph.D. 
předseda AS PřF UHK 
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